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Geachte raadsleden, 

Vragen ex art. 47 R
vO

 
inzake 

Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 

Vraag 1: 
Tijdens het raadsdebat over de spionageaffaire werd op voorspraak van de SP door een 
raadsmeerderheid een motie aangenomen waarin werd afgesproken dat: 
1) Roept het college op om zo voortvarend mogelijk de relatie met de vakbonden, de GO en OR te
normaliseren; 
2) Roept het college op om nog voor de behandeling van de Kadernota te komen met een plan dat
bijdraagt aan het terugdringen van onveiligheidsgevoelens en herstel van vertrouwen bij de 
medewerkers van de gemeente Maastricht; 
3) De gemeenteraad van Maastricht hierover actief op de hoogte te houden.

Vorige week is er kennelijk een rechtszaak geweest en we kunnen ons niet aan de indruk onttrekken 
dat hetgeen daar is gewisseld nou niet direct bijdraagt aan het normaliseren van de verhoudingen. 
We zijn ook benieuwd hoe u dat ziet? 

Antwoord 1: 
Wat ons betreft draagt deze artikel 96 procedure wel degelijk bij aan normaliseren van de 
verhoudingen. De Ondernemingsraad heeft ons gevraagd de gevolgde procedures te laten toetsen 
door een onafhankelijk instantie. Daarin hebben wij de OR gesteund door, middels een artikel 96 
procedure, gezamenlijk vragen voor te leggen aan de rechter. 

Vraag 2: 
Tevens zouden we graag via een RIB de actuele stand van zaken met betrekking tot het dossier 
SSC-ZL ontvangen. Wij verzetten ons er nadrukkelijk tegen dat dit dossier tijdens de vertrouwelijke 
bijeenkomst van de fractievoorzitters wordt besproken. Dit is bovendien in strijd met bovengenoemde 
motie die u dient uit te voeren in plaats van er uw eigen draai aan te geven. Tot slot ontvangen wij 
graag de businesscases van het SSC-ZL die door Deloitte voor de Gemeente Maastricht zijn 
opgemaakt, alsmede onderliggende en bijbehorende stukken. Naar deze businesscases wordt ook 
verwezen in uw eerdere antwoorden op onze vragen 1. 
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Antwoord 2: 
Een raadsinformatiebrief hierover is inmiddels aan uw raad verzonden met als bijlage de het rapport 
van Deloitte. 
Geraadpleegde onderliggende en bijbehorende stukken kunt u vinden in de bijlage van het rapport: 
deze worden op korte termijn online beschikbaar gemaakt. 

Vraag 3: 
Tevens zouden we graag willen weten hoe nu verder wordt gegaan, aangezien het half jaar dat het 
SSC on hold zou worden gezet inmiddels is verstreken. 

Antwoord 3: 
Uitgangspunt voor het college is dat we onverminderd inzetten op de volledige realisatie van het 
SSC-ZL, naast de reeds gerealiseerde samenwerking op inkoop. Er vindt overleg plaats met twee 
andere partners, Heerlen en Sittard-Geleen, om te bezien hoe wij op basis van de nieuwe 
businesscase van Deloitte vervolgstappen kunnen gaan zetten inzake het SSC- ZL. Wij realiseren 
ons dat voor dit vervolgtraject draagvlak binnen onze organisatie belangrijk is. We vragen uw raad 
ruimte om samen met onze medewerkers, medezeggenschap en partnergemeenten tot gedragen 
vervolgstappen te komen, conform het advies van Deloitte. Over de voortgang zullen wij u 
informeren middels regelmatige tussenrapportages 

Hoogachtend, 

Namens het college van Burgemeester en Wethouders van Maastricht, 
Wethouder Organisatie, Sociale Zaken, Ouderenbeleid en Cultuur 

Jim M. Janssen 


